
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 18. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 123
Det fremgår af regeringens såkaldte asylpakke, fremlagt 13. november 2015,
at regeringen ønsker, at flere asylansøgere overgår fra kostpengeordning til
cafeteriaordning. Mener ministeren, at det kan være gavnligt for asylansøge-
rens fremtidige liv – i eller uden for Danmark – at vedkommende holder sig i
gang med daglige gøremål som f.eks. indkøb, madlavning og opvask frem for
at få maden serveret?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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